
Németh

	

.
országgyű lési képviseld' lcomatzy5Zám

	

q q ~~

Érkezett: 2011 MÁJ

2

4.

, . Ilivatata

Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a honvédelm i
miniszterhez „Miért nem használja ki a lehetőséget a Honvédelmi Minisztérium? ”
címmel .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Április elején Hollandia vezetése anyagi megfontolásból úgy döntött, hogy kivonja a

forgalomból a Leopard 2A6-os típusú harckocsikat. A kivonandó kocsikat – ahogy korábba n

is – eladják .

A Magyar Honvédség fejlesztése és jövője már a kormányváltás óta terítéken van. Ez

nagyszerű alkalom lehetne arra, hogy Magyarország is vásároljon néhány harckocsit .

A kérdésem az, hogy tervezi-e a kormány, hogy vásárol Hollandiától Leopard 2A6 típus ú

kocsikat, vagy sem? Ha nem, miért?

Budapest, 2011 . május 24 .
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